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helyben

tárgy : írásbeli választ igényl ő kérdés

Tisztelt Házelnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . (1) bekezdése alapján „Miért év végén kellett bevezetni a
Magyar Államkincstárnak az új bérszámfejt ő rendszert?” címmel írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter úr !

Rendőrök, tanárok, tűzoltók, orvosok, ápolók és még sokan mások nem vagy csak akadozva
jutnak a bérükhöz. Az ok: a Magyar Államkincstár november 6 . és 15. között átállt a KIR3
nevű bérszámfejtő rendszerről a KIRA-ra, és az országos átállás nem megy zökken őmentesen
– összesen 900 ezer emberről van szó. A Miniszterelnökséget vezető Lázár János december
10-én, szokásos csütörtöki sajtótájékoztatóján azt ígérte : még aznap — azaz december 10-én -
minden pedagógus, egészségügyi dolgozó megkapja elmaradt juttatását .

Ahogy azt megszokhattuk a kormány ígérete csak ígéret maradt, mert december 10-e utá n
csaknem ezer megbízási szerződéses, óraadó tanár még mindig nem kapta meg a november i
fizetését Az elmaradt bérek összege 30 ezer forinttól akár 300 ezerig is terjedhet . Ráadásul a
sajtóban megjelent információk szerint a decemberi bérek utalása sem lesz problémamentes .
Akkor ugyanis egy újabb technikai változtatás miatt a teljes hónap helyett csak december 25 -
ig tudják majd elszámolni a munkabért . Az egészségügyben dolgozóknak eddig egy hónapos
csúszással fizették a túlmunkadíjakat és egyéb pótlékokat, a jöv őben ezt az adott hónapban
meg kell kapniuk. Ám, hogy ezt az intézmények bérszámfejthessék, minden hónap 25-én l e
kell zárni a jelenléti íveket az elszámoláshoz . Az első ilyen hónap éppen a december lesz . S
ugyanekkor a dolgozók öt napnyi bért nem kapnak majd meg decemberben, csak a következ ő
fizetéssel .



Mindezek alapján az alábbi kérdéssekkel fordulok Miniszter ínhoz:

December 10-e után hány óraadó és teljes foglalkoztatásban dolgozó pedagógu s
nem kapta meg munkabérét ?

Mennyi a tartozások teljes összege december 10-e után ?

Hány egészségügyi dolgozó (ápoló, szakápoló, nővér, asszisztens) nem kapta meg
a túlmunkadíját és egyéb pótlékokat az új rendszer bevezetése miatt december 10- e
után?

Személy szerint ki döntött úgy, hogy a Magyar Államkincstár éppen év végén álljo n
át az új rendszerre ?

Mivel a kollektív szerződések szerint minden hónap december 5-ig kell kifizetni a
béreket, kit terhel a felelősség a szerződésszegésért, és hogyan kívánják
kompenzálni az érintetteket?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2015 .december 16 .

zabó Szabolcs

(független)
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